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Voorwoord: 

 

Voor u ligt het jaarverslag 2021-2022 van de MR van Daltonschool Hillegom. Het jaarverslag is een 

verantwoordingsdocument richting de ouders van de leerlingen en richting de leerkrachten van de 

school. U kunt er in terugvinden wat er allemaal gedaan en bereikt is in het afgelopen schooljaar.  

 

We hopen dat u dit jaarverslag met plezier leest. Mocht u na het lezen vragen hebben over 

onderwerpen uit het verslag , dan kunt u contact opnemen met één van de leden van de MR, of u kunt 

uw vraag stellen via mr@daltonschoolhillegom.nl  

 

Onze vergaderingen zijn (grotendeels) openbaar, dus u bent ook van harte welkom hier een keer bij 

aan te sluiten. De eerstvolgende vergadering wordt via de algemene nieuwsbrief aangekondigd.  
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Terugblik op schooljaar 2021-2022 
 
Samenstelling MR 
De MR bestaat uit vier personen: twee ouders en twee leerkrachten 
Ruud van Schaik – ouder (voorzitter, gestopt per nov 2021) 
Wim Swagerman – ouder (voorzitter per nov 2021) 
Martine van den Berg - ouder 
Catherine Braggaar - leerkracht 
Nicole Weijer- leerkracht 
 
De zittingstermijn van Ruud van Schaik is verlopen. Na het open zetten van de vacature ouder lid is per 
november 2021 Wim Swagerman toegetreden tot de MR. In de vergadering van december 2021 is hij 
tevens gekozen als voorzitter. 
We hebben Ruud bedankt voor zijn jarenlange inzet binnen de MR. 
 
 
Gemeenschappelijke medezeggenschapsraad (GMR) 
Daltonschool Hillegom maakt sinds januari 2003 deel uit van de Stichting Openbaar Onderwijs Duin en 
Bollenstreek (OBODB). Hierbij zijn 12 openbare scholen aangesloten uit de Duin en Bollenstreek. De 
GMR bespreekt het overkoepelend (personeels)beleid van de stichting. Zaken die in de GMR 
besproken zijn, worden teruggekoppeld aan de MR. Tot januari 2021 heeft leerkracht Barry Out onze 
school vertegenwoordigd in de GMR; totdat hij een nieuwe algemene functie binnen de Stichting 
kreeg en dus niet meer onze school kon vertegenwoordigen. Hierna heeft Erny van Dalen de rol van 
GMR lid op zich genomen.  
 
 
Enquête door oudergeleding voor ouders 
Dit schooljaar is er geen enquête onder de ouders geweest. In het schooljaar 2022-2023 wordt deze 
weer ingepland.  
 
Personeelsproblemen - vervanging zieke leerkrachten / vacatures 
Een blijvend punt van aandacht is het gebrek aan (externe) invalkrachten in geval van ziekte van een 
leerkracht. Dit is een landelijk probleem. Vanuit de overheid zijn extra middelen beschikbaar gekomen 
voor het inzetten van meer ondersteuning onder andere voor eventuele corona achterstanden. Deze 
achterstanden worden binnen onze school beperkt gezien.  
De kwetsbare personele bezetting heeft tijdens toename van Covid19 besmetting tot uitval van lessen 
geleidt waarbij klassen naar huis gestuurd zijn.  
 
Fit en Fruitig 
Vanuit de GGD is er gestart met het project Fit en Fruitig, over hoe een gezonde school te worden. Er 
is een thema bijeenkomst geweest op 26 oktober. Dit jaar is er aandacht voor gezonde voeding. 
Aansluitend hieraan is er ook gestart met gezonde voeding voor kinderen die overblijven, 
georganiseerd door Tommy Tomato. 
 
Communicatie naar ouders 
Communicatie richting ouders is een regelmatig terugkerend onderwerp. Het gebruik van de klasbord 
app wordt als prettig ervaren. Vanuit de leerkrachten wordt het positief ervaren als er vanuit de 
ouders berichten terug gestuurd worden. 
 
Reguliere MR zaken 
De jaarlijks terugkerende zaken zoals jaarplan, begroting, vakantierooster, aanpassingen schoolgids en 
bijstellen van het huishoudelijk reglement zijn aan de orde gekomen. Alle benodigde informatie 
hiervoor is door de directie toegelicht. Dit jaar is tijdens de bespreking van de begroting helder 
geworden dat er binnen de stichting zorgen zijn over de bedrijfsvoering. Hierdoor was het langere tijd 



 
  

niet exact duidelijk hoe de begroting eruit zou komen te zien. Per 1 januari is een nieuwe bestuurder 
aangetreden, Mini Schouten  
 
 

 

De MR heeft vertrouwen in de toekomst en kijkt er naar uit de directie positief kritisch te blijven 

ondersteunen bij de ontwikkeling van onze school. 

 

Met vriendelijke groeten,  

Wim Swagerman 

Martine van den Berg 

Catherine Braggaar 

Nicole Weijer 


